

## 港、中、美三地萌芽學者學術交流計劃 - 出訪浙江大學 15 - 24/6/2007

### Hong Kong-PRC-USA Budding Scholars Exchange Programme - Visit to Zhejiang University



兩院校的萌芽學者及學術顧問合照。  
The budding scholars and the academic advisers of Zhejiang University and United College posed a group photo.



聯合書院萌芽學者訪問團參觀浙江大學生命科學學院。  
The United College Budding Scholars Delegation visited the College of Life Science, Zhejiang University.



聯合書院萌芽學者訪問團參觀浙江大學之江學院。  
The United College Budding Scholars Delegation visited the Zhejiang College, Zhejiang University.



學術顧問林暉教授致送紀念品予浙江大學生命科學學院副院長趙啟泉教授。  
Academic adviser, Professor Lin Hui presenting the College souvenir to Professor Zhao Qiquan, Vice-Chairman, College of Life Science, Zhejiang University.



聯合書院出訪浙江大學的兩位學術顧問地理與資源管理學系林暉教授(最右)、生物系朱利民教授(最左)及六位聯合書院萌芽學者於發表專題研究報告前合照。  
Two academic advisers, Professor Lin Hui, Department of Geography and Resource Management (far right), Professor Chu Lee Man, Department of Biology (far left) and six United College budding scholars posed a photo before conducting an open seminar on the topic "From Land Use to Sustainable Development".



聯合書院萌芽學者訪問團參觀浙江名勝古蹟。  
The United College Budding Scholars Delegation went on sightseeing in Zhejiang.